



# 濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

编号: PHHS/PO/0821-1

日期: 03 / 08 / 2021

致: 滨中家长,

## 接种疫苗申请

为了响应卫生部的疫苗注射活动, 校方愿意协助已注册 MySejahtera 但还未接到卫生局接种疫苗预约的家长安排接种疫苗, 接种疫苗地点为巴生福建会馆。有意愿的家长们, 请最迟于 04/08/2021 (星期三) 早上 10 点之前填写以下的 Google Form:

<https://forms.gle/CYRnTsm3NAFEUL4WA>。

填妥后, 务必及时刷新和检查 MySejahtera Vaccination 预约通知。接到预约通知后, 记得按下 Confirm 并准时赴约。若家长还未注册, 可以参考以下短片, 进行注册 MySejahtera Vaccination。

如何注册参考短片 <https://fb.watch/74SzZvw806/>

愿家长们能够早日接种, 阻断传染!

滨华中学 启



Ref: PHHS/PO/0821-1

Date: 03<sup>rd</sup> Aug 2021

To: All Parents,

## VACCINATION APPLICATION NOTICE

In response to the vaccination campaign of the Ministry of Health, the school is willing to assist parents who have registered with MySejahtera but have not yet received a vaccination appointment from the MOH to arrange for vaccination. The vaccination location is at the Klang Hokkien Association. Parents who are interested, please fill out the following Google Form before 10:00am on 04/08/2021 (Wednesday): <https://forms.gle/CYRnTsm3NAFEUL4WA>

After submitting the google form, please refresh and check your MySejahtera Vaccination appointment notice from time to time. After receiving the appointment notice from MySejahtera, please remember to "Confirm Your Appointment" and be on time for the appointment. If parents who have not yet registered with MySejahtera, please refer to the following video to register MySejahtera Vaccination: <https://fb.watch/74SzZvw806/>

Hope everyone gets vaccinated and stops the spread of Covid 19.

PIN HWA HIGH SCHOOL

